
SHP- kwartaalnieuws 3e kwartaal 2024. 
 
Vanwege de vakantieperiode is er over dit kwartaal niet veel nieuws te melden. 
 
Het algemeen bestuur is bij elkaar geweest op 3 juli en 11 september, het platform op  
24 september. 
 
Het DPO-overleg heeft in deze periode niet plaatsgevonden. 
 
In het AB overleg van 3 juli heeft een terugkoppeling plaatsgevonden over het DPO-overleg 
van 25 juni. Niet in ons verslag van het 2e kwartaal staat dat in dit overleg o.a. is gesproken 
over de komende sloop van complexen en de gevolgen hiervan op de woningmarkt. Er is 
een werkgroep genaamd “Beter benutten” bij de verschillende corporaties en het SHP heeft 
aangegeven bij deze werkgroep te willen aansluiten.  
In deze AB vergadering heeft Jula een toelichting gegeven op een aantal voor het SHP 
relevante aandachtspunten uit de Marktmonitor van 2023. 
Jula en Diny hebben een gesprek gehad met een medewerker van PowUp73 over de 
mogelijkheden om met jongeren in gesprek te komen.  
 
In het AB overleg van 11 september is medegedeeld dat Koen Vossen van de PvdA contact 
heeft gezocht i.v.m. een onderzoek naar hittestress binnen de gemeente ’s-Hertogenbosch. 
Verder dat er een vervolgafspraak komt met SamenGezond om te onderzoeken of we 
samen een project kunnen opzetten. Diny en Joop zijn in contact met Butterfly uit Vught en 
er heeft een kennismaking plaatsgevonden met Jeffrey van Dam van FinBuddy. Dit is een 
organisatie die mensen ondersteunt en adviseert met betalingsproblemen. Afgesproken 
wordt deze kennismaking met FinBuddy mee te nemen naar het volgende DPO en onze 
positieve indruk over te brengen. 
In bovengenoemd AB-overleg van 11 september is ook gesproken over de voorbereiding van 
het platformoverleg van 24 september en de achterbanbijeenkomst van 18 november. 
 
In het platform overleg van 24 september heeft Orjan Game van Brabant Wonen ons 
bijgepraat over de diverse sloop, renovatie en nieuwbouwprojecten in ’s-Hertogenbosch. 
In een diapresentatie kregen we o.a. een overzicht te zien van de vele herstructurerings-
plannen welke de komende jaren in ’s-Hertogenbosch op stapel staan. Er werd uitvoerig over 
deze gang van zaken gesproken, waarbij sommige leden hun zorg uit spraken over het grote 
aantal sloopprojecten van de diverse corporaties tegelijkertijd en de gevolgen daarvan op de 
woningmarkt. 
Op de agenda stond ook de voorbereiding van de achterbanbijeenkomst van 18 november 
en Jula heeft wat punten uitgelicht uit de Marktmonitor 2023 en daarop een toelichting 
gegeven. 
 
Diny en Lamber zijn, vrijdag 27 september naar het 4e event geweest “Vaniknaarwij” in de 
Grote Kerk op het Kerkplein. 
De agenda zag er als volgt uit; 
Na de inleiding is het de boelding dat de deelnemers in groepjes op werkbezoek gaan langs 
verschillende initiatieven. 
Er waren 4 thema’s waar men aan deel kon nemen. 
- diaconie van de protestantse kerk ?? Wat is dat en waar houdt die zich mee bezig???? 
- Kerststallen Den Bosch. Twee vriendinnen die drie weken lang tijdens de donkere 
Kerstdagen een gratis evenement in de Binnenstad van Den Bosch organiseren. 
- Bij Katrien. Ondersteuning en faciliteren van bewonersinitiatieven.  
- Onder vier ogen (Nieuwkomers). Op een verrassende manier aan de slag met thema’s 
verbinding, communicatie & ontmoeten bij opvang van Oekraïne. 
Na dit werkbezoek was er gelegenheid om tijdens een gezellige bijeenkomst na te kaarten 
over de bevindingen. 
 



 
Promotiefilmpje SHP staat op deze site onder “wie zijn wij”. 
 
Het  SHP heeft een Twitter-account. De moeite waard om u aan te melden. 
@SHP_DenBosch   
We hebben ook een facebook account. Je kunt je aanmelden via 
https://www.facebook.com/groups/580129242922578  

https://www.facebook.com/groups/580129242922578

